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CONSELL DE BARRI DE CIUTAT MERIDIANA  - RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL 

DIA I ACORDS 

Data: 27 de novembre de 2024 Hora: 18 a 21 hores  

Lloc: Centre cívic Zona Nord - Auditori 

Persones assistents 

Composició taula:   

Vicepresidència Consell de Barri: Eva Tolosana  

Conseller tècnic: David M. Herrera  

Gerent: Gabriel José Duarte 

Judit Rifà (exposició punt 1 ordre del dia) –Consorci d’Educació de Barcelona- 

 

Comissió de Seguiment:  

Veïns/es: Eva Tolosana, Dolores Tribaldos, Pilar Murteira, Eva Gil Lahera.  

Consellers/es: Maria Nieves Ros Seivane, Montserrat Cuspinera Inglés, David Puértolas 

Román, Yolanda Ferrer Fernández. 

 

Tècnics o tècniques  municipals: 

Marta González 

Manel García 

 

Assistents: 

32 persones 

 

Ordre del dia 

1. Projecte Educatiu Zona Nord.  
2. Base SEM d’ambulàncies a la Zona Nord. 
3. Balanç de prevenció i seguretat estiu 2024. 
4. Torn obert de paraules.  

 
Síntesi 
 

1. Projecte Educatiu Zona Nord.  

Judit Rifà del Consorci d’Educació de Barcelona: 

El projecte de Zona Nord neix després de reflexionar entorn diferents indicadors de la Zona 

Nord. Fa dos anys que treballem amb les direccions dels centres educatius per analitzar quines 

opcions teníem per millorar aquests indicadors; analitzem dades de resultats acadèmics, de 

matriculacions posteriors a l’ESO; a quins centres educatius van després?, analitzem els canvis 

de primària a secundària... Quina és la millor opció de millora tenint present sobretot dues 

variables? 1) Zona molt allunyada de la resta d’oferta educativa de districte i ciutat, l’institut 
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fora de la zona nord més proper (excloent el Picasso) es troba a 3kms, 2) en zones de màxima 

complexitat socioeconòmica es requereix major intensitat en recursos que en d’altres zones 

educatives amb millor situació socioeconòmica.  És de les zones amb major índex de 

vulnerabilitat de l’alumnat de Barcelona; l’índex de vulnerabilitat dels alumnes a la ciutat de 

Barcelona és del 22%, a la ZN és del 55%. 

El Consell de Direcció del Consorci aprovà la transformació dels 4 centres de primària de la 

Zona Nord en 4 Instituts-Escola i la conversió de l’Institut Picasso  en Centre de Post-

obligatòria. Finalitzaran l’ESO els alumnes ara matriculats i progressivament, d’aquí tres anys, 

el Picasso deixarà d’impartir ESO. 

Per acompanyar el procés es crea un equip específic educatiu a la ZN: 

1 cap de projecte. 

1 coordinador pedagògic. Acompanya als equips directius i claustres.  

2 psicopedagogs.  

1 assessora lingüística. Per reforçar la lectoescriptura.  

1 treballadora social. S’incorporarà a inicis de 2025. 

1 persona d’atenció a les famílies, per acompanyar les pre-inscripcions, però per 

assessorar tot l’any.  

L’equip específic ha de contribuir a millorar les condicions d’educadibilitat, incorporar 

millores pedagògiques, i específicament millorar la comprensió lectora (expert lingüista). 

Aquest equip ja està incorporat, excepte l’educador social que s’incorpora al gener. L’equip 

s’instal·larà en un aula del Centre Sant Joan de la Creu.  

Dades de matriculació el primer curs de funcionament de les escoles instituts (curs 24-25): 

De les 160 places ofertades, s’han matriculat 148 alumnes. És a dir, el 95% dels alumnes 

potencials s’han matriculat a la zona nord. És un èxit, veníem d’un 50% de matriculació dels 

alumnes potencials matriculats a la zona nord -curs 23-24-.  

Inversió. Altre factor de millora de les condicions d’educabilitat és la dignificació dels 

centres educatius. S’invertiran entorn de 7 milions d’euros en millorar els equipaments dels 4 

Instituts escola en un període de 4 anys, aportats per Ajuntament –Districte- i Generalitat.  La 

inversió contempla també la millora del Sant Joan de la Creu, que acollirà part del Ferrer i 

Guardia. Es treballarà junt amb el Centre Ferrer i Guardia (Claustre i famílies) quina part dels 

ensenyaments es quedarà en un i altre equipament. Al llarg de l’any 25 es redactaran els 

projectes i s’iniciarà l’execució durant els anys 26 i 27.    

Picasso. Progressivament deixarà d’impartir-se ESO. Estem treballant per ampliar l’oferta 

de batxillerats. L’oferta s’aprova al gener. Ara mateix tenim dues línies de batxillerat actives. I 

estem analitzant possibilitats, ampliar alguna altra línia i/o ofertar altres batxillerats possibles; 

com ara batxillerat professionalitzador o d’altres. Respecte a l’oferta de cicles, en principi 



3 
 

s’havia proposat fer tota la família d’esports, això ha quedat descartat pels actors del territori. 

En principi no es concretarà pel curs 25-26; ho anirem treballant amb els diferents agents. 

El projecte de la zona educativa de la ZN no és només un projecte d’escola, és un projecte 

de zona educativa. Implica col·laboracions i vincles amb tot el teixit de la zona, començant per 

les entitats educatives més properes als centres; centres oberts, casals, extraescolars... i creant 

aliances amb el centre cívic, en la programació. Ens agradarà posar l’educació en el centre del 

debat amb tots els agents. Som conscients que el punt de partida dels alumnes de la zona nord 

per assolir l’èxit educatiu és més baix que en d’altres zones amb millor condicions 

socioeconòmiques; per això el projecte de zona educativa ZN; major inversió en equipaments, 

equips especialitzats i vinculació amb els agents del territori.  

Preguntes/comentaris Respostes 

Els 7 milions d’euros d’inversió inclou la 

climatització dels centres? 

El pla clima municipal ha de cobrir la 

climatització de tots els centres educatius de 

la ciutat. Estem planificant la possibilitat que 

la climatització es realitzi en el moment que 

s’executi la inversió prevista en els 4 instituts 

escoles.  

Què passa amb l’escola d’adults? L’Aula de Formació d’Adults actual s’ubicarà 

al Sant Joan de la Creu, en la darrera fase de 

la inversió dels 4 instituts escoles.   

L’equip específic de Zona Nord ocuparà una 

zona del Sant Joan de la Creu, però no ha 

començat cap obra allà de moment. 

L’equip ocuparà una aula tan sols, no es 

requereix inversió per allotjar l’equip.  

Al setembre del 2025, alguns alumnes del 

Ferrer i Guàrdia aniran al Sant Joan de la 

Creu, i allà no hauran començat les obres... 

L’execució de l’obra es realitzarà a l’estiu del 

2025.  

Picasso? Quina inversió es farà en el Centre 

per acollir els nous batxillerats. 

El Picasso continuarà amb l’oferta de 

batxillerat actual, si es pot ampliar amb 

alguna altra línia millor, es vol reforçar 

l’oferta de batxillerat actual. S’aprovarà al 

gener la nova oferta. 

Inversió. Fins que no tinguem clara l’oferta 

educativa que es realitzarà (nous cicles) no es 

planificarà la inversió. Un cop estigui 

aprovada la nova oferta de cicles s’adequarà 

el centre amb la inversió que requereixi la 

nova oferta. L’ampliació del batxillerat actual 

no requereix nova inversió.  

Per què s’ha eliminat el batxillerat artístic del S’ha eliminat el batxillerat perquè només hi 
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Picasso?  havia 5 alumnes matriculats. Hem cregut que 

era millor que es traslladessin a un batxillerat 

artístic amb més alumnes i més cobert en 

oferta educativa, equip docents etc... S’ha 

acordat amb les famílies i acompanyat el 

trasllat de matrícula.  

Comenteu que es tracta de millorar 

l’educació de l’alumnat amb l’esforç, però hi 

ha elements clau en el resultat acadèmic en 

relació renda-fracàs escolar. Com a consorci 

quines accions emprendreu tenint en compte 

que en aquests barris us trobareu amb 

alumnes desnonats...? 

Compartim el que plantegeu. Les xifres de 

fracàs escolar estan totalment relacionades 

amb les condicions socioeconòmiques de 

partida. Per això el projecte educatiu de la 

zona nord, amb majors equips, millors 

centres i millor enxarxament amb el territori, 

ha de contribuir a la millora dels resultats 

educatius. Altres centres d’alta complexitat 

amb projectes específics de suport han 

millorat resultats.  Respecte al suport a 

alumnes desnonats i altres situacions de 

dificultats extraordinàries, els centres 

disposen del programa Encercla de suport 

emocional i es disposaran també d’educadors 

socials per acompanyar aquestes situacions. 

Altre aspecte important també és la ràtio de 

mestres-alumnes. El projecte de zona 

educativa zona nord millorarà les ràtios.  

Els PFI són importants per donar continuïtat 

educativa als alumnes de 16 anys que no 

superen l’ESO i també als joves nouvinguts 

<21 anys. Fa anys que en fem des de Cruïlla, 

amb bons resultats d’inserció laboral i 

educativa. Aquest any hem demanat 3 PFI al 

consorci; només s’ha aprovat 1. Hi ha 50 

joves interessats en poder fer els PFI; i estem 

demanant a Consorci i el Departament que 

revisin que poden fer per no deixar aquests 

joves sense oferta educativa.   

Ho recollim i traslladarem al Consorci post-

obligatòria i Departament, us farem retorn al 

respecte.   

 

2. Base SEM d’ambulàncies a la Zona Nord. 

Gabriel José Duarte. Gerent.  

 

Hem estat treballant per donar resposta a la demanda de millorar el temps de resposta de 

les ambulàncies a la zona nord. Ho hem estat treballant amb el Consorci de Salut i el 

Departament, i al final la decisió que s’ha pres és estendre la xarxa d’ambulàncies de la ciutat 



5 
 

establint una base SEM en la zona nord. Això no vol dir que la base SEM de la ZN respongui de 

manera exclusiva a incidències de la ZN, però en la mesura que estens la xarxa i tens una base 

de la xarxa en la zona, es millorarà el temps de resposta a les demandes que es produeixen en 

els barris de la ZN. La base SEM s’ubicarà al Cr Escolapi Càncer, 3. És un conveni signat entre 

l’Ajuntament de Barcelona, el Districte de Nou Barris, i el Consorci de Salut. Ho finança el 

Consorci de Salut amb 327.000,-€, El local el cedeix el Districte de Nou Barris, i l’obra també 

l’executa el Districte. La base SEM requereix d’un local on s’allotja l’equip mèdic i s’habilita 

l’aparcament de dues ambulàncies aparcades en superfície. L’obra del local està finalitzada, 

ara s’està acabant l’habilitació dels aparcaments en superfície, i preveiem que entri en 

funcionament durant el primer trimestre de 2025. De manera paral·lela a l’entrada en 

funcionament es planificarà una reunió amb les associacions de veïns per explicar com 

funciona la xarxa d’ambulàncies de la ciutat.  de la ZN, però si millorarà en tant que s’estén la 

xarxa d’ambulàncies, el temps de resposta de les incidències dels barris. 

 

Preguntes/comentaris Respostes 

La nova base SEM ens ajudarà en el trasllat 

quan un veí ha de desplaçar-se a Urgències 

hospitalàries? Per què ara mateix el que 

tenim és un dèficit de transport a Urgències, 

sobretot a la nit.    

Existeix una dificultat de connexió en 

transport públic a urgències hospitalàries des 

de la ZN, però el projecte de base SEM no 

resol aquesta problemàtica.  

Sabem quin tipus d’ambulàncies tindrà la 

base i l’empresa que ho gestionarà? 

Encara no es coneix. Quan entri en 

funcionament el SEM explicarà els detalls en 

una jornada amb veïns.  

  

3. Balanç de prevenció i seguretat estiu 2024. 

David M. Herrera. Conseller tècnic. 

 

Des de l’1 de juliol fins al 31 d’agost els dispositius posats en funcionament a la ZN són 

bastant similars en franges horàries; 26% matí, 41% tarda i 33% nit.   S’han instal·lat 2 punts de 

control en CM; un a Plaça Roja i l’altre a Rasos de Peguera. La majoria de dispositius s’han 

centralitzat en aquestes zones, i també és aquí on s’han dut a terme la majoria 

d’identificacions. A la plaça Roja s’han fet 100 identificacions i en Rasos de Peguera més de 80 

identificats. En CM tenim 3 qüestions conflictives, la 1a està relacionada amb els sorolls, la 2n 

amb alcohol amb evolució creixent especialment aquest estiu i la 3a, també creixent i 

especialment a Ciutat Meridiana, comparant les dades amb la resta del Districte, és en 

violència de gènere.  

Respecte a Sant Joan. Es van programar dues actuacions. Es va tancar el parc de 

l’Aqüeducte, des de les 12h del 23 de juny a les 12h matí del 24 de juny. Es va desplegar un 

dispositiu dinàmic de dos cotxes mòbils de GU amb 4 agents en cada un d’ells. El dispositiu 

dinàmic comença a les 17h de la tarda del 23 de juny. Comencen els problemes a partir de les 

20:30h on es detecten grups disgregats per la zona nord, amb més de 70 persones amb un 

consum actiu d’alcohol. A partir de les 22’30h a la plaça del metro CM hi ha una activitat lúdica 
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infantil amb unes 160 persones, i es detecten més de 3 vehicles tunejats amb 7 persones amb 

música amb alt volum, alcohol etc. A partir de les 23h hi ha molts més vehicles i entorn de 100 

persones. A partir de les 00h es detecten a CM més de 300 persones amb consum greus 

d’alcohol, i partir de la 1h de la nit el dispositiu de seguretat tanca.  

També aquest dia de Sant Joan es donen problemàtiques amb els bars a CM. 

Reptes que tenim al respecte: El dispositiu de seguretat de Sant Joan no va ser suficient, 

així ho reconec jo i el govern; i en aquest sentit hem de millorar pel proper dispositiu. Lligat 

amb això i a la Taula de prevenció i seguretat que van celebrar ahir; crec que hi ha 3 reptes 

importants en matèria de seguretat; dinàmica conflictiva i convivència. El més important és 

l’anàlisi de les dinàmiques socials que es donen en CM. Que en plaça verda i roja els pares dels 

menors estiguin tolerant situacions conflictives dels seus fills, no és positiu. La manera de 

solucionar-ho segurament també és un repte; tenim sobre la taula la dinamització d’espais 

públics, i incrementar el nombre d’agents cívics al carrer, crec que ho hauríem de revisar. Hi ha 

un segon repte que és revisar alguns espais que els veïns ens dieu constantment que són 

conflictius, alguns bars; dels quals haurem de revisar les llicències; ho fem i està clar que no ho 

fem suficientment. I el tercer punt són els centres de culte on els sorolls són excessius i els 

controls no són suficients.  

L’any que ve s’ha d’incrementar el dispositiu de Sant Joan.  

Preguntes / Comentaris Respostes 

L’espai del Parc de l’Aqüeducte es tanca per 

cap d’any i Sant Joan des de fa anys. Pel que 

fa l’avaluació que realitzeu de Sant Joan 

també cal considerar-la insuficient. Si 

tanqueu el dispositiu a la 1 del matí 

desconeixeu el que ha passat entre la 1 i les 7 

del matí. El primer que hem de saber és 

quants agents tenim treballant al territori. És 

impossible afrontar aquestes problemàtiques 

amb pocs agents.  

El conseller comparteix les queixes i reconeix 

que la seguretat no va ser suficient. 

Manifesta la voluntat i compromís de millorar 

per l’any que ve, i recull el conjunt de 

propostes per tenir-les presents.   

Quan es va presentar el dispositiu de Sant 

Joan el veïns ja vam indicar que amb 2 punts 

de control no hi hauria prou, que entrarien al 

barri per altres indrets. També manifesto que 

els dos punts de control no es van veure.  

Potser cal preparar prèviament amb 

conscienciació prèvia a través de Campanyes 

cíviques entorn de Sant Joan, i mediació. Si 

esperem a la nit de Sant Joan només amb 

dispositius policials tornarà a passar el 

mateix. Hi ha moltes coses relacionades 
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entorn la seguretat que també milloren la 

convivència, més llums, equipaments dignes 

sense goteres... 

La gent que ve i tenen actituds incíviques són 

de fora, no són del barri. No són llocs 

adequats per mantenir les festes que es 

munten, sense respecte als veïns... Potser 

haurem d’actuar els veïns i mostrar el rebuig 

a aquest tipus de comportament incívics.  

No és només Sant Joan, de vegades truques a 

la GU i no acudeixen... 

 

4. Torn obert de paraules: 

Preguntes / comentaris Respostes 

Obres i manteniment espai públic 

L’ascensor inclinat en aquest mes porta 4 

averies. A l’estiu no funciona. Manteniment 

de les escales automàtiques, tan noves, com 

és que s’espatllen tan ràpid?  

Es pren nota. 

Marquesina al carrer Agudes, 118. Quan van 

fer les primeres escales mecàniques les van 

treure i ens van dir que reposarien la 

marquesina. Han acabat la feina i no l’han 

reposat. En el mateix carrer més amunt hi 

havia 5 pivotes que també van desmuntar per 

les obres i tampoc ho han reposat.  

Es pren nota. Es gestionarà reposar-les en 

conversa amb manteniment Districte.  

No s’està netejant el bosc de l’aqüeducte de 

Montcada, no la part de Barcelona, ni la part 

de Montcada. Ja hi va haver foc fa uns anys, 

seria important fer una neteja de prevenció 

d’incendis.   

Es pren nota. 

A la plaça verda vam demanar uns testos i 

una rampa, el número 19 no té accessibilitat, 

i és important perquè viuen persones grans. 

Es revisa. 

Es posa de manifest que els ascensors ja 

tenen molts anys, estan tenint moltes 

averies, i tocaria canviar-los.  

Es pren nota. 
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Es demana que s’arrangin els murs de l’escola 

d’adults, quan plou fort les aigües no estan 

canalitzades i baixen amb intensitat i 

arrosseguen fang al carrer.  

Es pren nota. 

Es demana que es pensi en escales 

mecàniques pel Carrer Perafita.  

S’ha de continuar treballant per millorar la 

mobilitat i accessibilitat al barri. 

La zona d’entrada a l’interbloc del carrer 

Agudes,  que tenien uns pivots sense clau, ara 

han posat claus i no poden entrar les 

emergències i estic preocupada. He de tenir 

una clau d’aquests pivots per seguretat, com 

a veïna. També han tret els senyals d’accés 

restringit a ambulàncies i bombers.  

Es pren nota. S’aclareix que els serveis 

d’emergència tenen clau de tots els pivots.  

Els ascensors del pont de Vallbona no 

funcionen des de fa 5 mesos.  

El pla Endreça augmenta els recursos de 

manteniment, feia tres mandats que teníem 

les partides congelades. Els ascensors del 

pont de Vallbona han passat el seu cicle de 

vida, i la reparació és poc viable, es va decidir 

tancar-los per seguretat. Estem estudiant si 

fent una reparació d’urgència perquè pugui 

utilitzar-se l’any 2025, sinó és viable la 

substitució per ascensors nous està prevista 

en el pressupost de 2026. Es posarà un cartell 

d’avís de tancament per avaria, i substitució 

propera.  

Obres i manteniment equipaments/ locals d’entitats 

Casal de la gent gran, és petit. Quan fan 

activitats hi ha gent que s’ha de quedar fora.

  

 

Neteja 

Falten contenidors a tot el barri i neteja dels 

existents. Zones interblocs Perafita i Rasos de 

Peguera Neteja en situació d’abandonament 

total, falta neteja i manteniment. Vials en mal 

estat, voreres, tapes de clavegueres 

desgastades. 

Es pren nota.  

Convivència/Civisme 

Es detecta actituds perilloses amb els 

patinets per les voreres, de xavals de 12 i 13 

anys. 
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Mobilitat 

Temps dels autobusos, entre setmana més o 

menys bé però els caps de setmana els 

intervals de pas són molt superiors. El 76, 62 i 

133 tenen intervals de pas de 30-40 minuts,  

la L11 té demores de 16 minuts.   

Es pren nota 

Els veïns reclamem un transport nocturn que 

ens connecti amb els centres de salut de 

Casernes i Vall d’Hebron.  

Actualment la radicalitat del transport urbà 

no permet un bon transport urbà als barris 

perifèrics, tenim el repte de millorar el 

transport nocturn a la ZN. Es pren nota. 

Pedraforca, 17 faria falta una zona de carrega 

i descarrega.  

Es revisa, i s’estudia si és possible.  

Es demanen més parades de bicing al barri, 

només n’hi ha una.  

Es pren nota, es treballarà per posar més 

parades de bicing a la zona nord.  

Es demana posar una marquesina a la parada 

de bus del carrer Perafita.  

S’estudiarà. 

Temes generals 

Es llegeix un comunicat contrari al projecte 

d’ArtUrbà en Nou Barrris. Resum del 

manifest: L’Ajuntament ha adjudicat un 

projecte de més de 800.000€ per activar un 

laboratori d’ArtUrbà en Nou Barris; 

concretament en Torrebaró, Ciutat 

Meridiana, Trinitat Nova i Roquetes; amb 

l’objectiu de ser un reclam turístic i així 

descentralitzar el turisme a la ciutat. Al 

respecte es manifesta que  l’activitat 

econòmica del turisme no genera valor 

econòmic als veïns i que l’import del projecte 

no és adequat per la zona, havent-hi moltes 

necessitats socials, de serveis, equipaments i 

deficiències urbanístiques... També es creu 

que la cultura d’aquests barris es basa en el 

teixit comunitari. Els signants demanen la 

paralització del projecte.  

Sovint l’administració estatal o europea 

treuen fons que han d’anar destinats a una 

temàtica concreta i no es poden derivar a 

altres temes, els fons del Next Generation 

amb els que es cobreix el projecte d’Art urbà 

han de destinar-se a aquest tema concret. 

Aquest projecte es tira endavant amb una 

empresa que està aportant la mirada i els 

requeriments tècnics necessaris. S’han 

començat els contactes amb entitats del 

territori i es preveu treballar el projecte de 

forma comunitària i amb participació veïnal. 

Realitzar accions culturals als barris ZN, dona 

a conèixer els barris, si es coneix és possible 

que la gent vulgui venir a viure o obrir 

comerços, també és un projecte que dignifica 

el barri. Amb aquest fons de turisme també 

estem finançant el Rec Comtal, un museu de 

l’aigua a Trinitat Nova, recuperació de 13 

fonts de Collserola.   Són accions de millora 

pels veïns dels barris.  

Sensellarismes. Tenim entorn de 50 persones 

vivint al carrer a la ZN. Ens hem marcat la 

Tenim identificats dos assentaments de 

Sensellarismes sota ponts (C58 i C33), l’equip 
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meta d’ajudar a aquestes persones, i volem 

que el Districte se sumi a aquesta ajuda.   

d’espai públic ha pogut establir vincle i 

conèixer la seva situació, serveis socials 

coneix també la situació, i hi treballa per 

acompanyar la seva filiació. La ubicació 

dificulta la neteja de la zona, però ja s’han 

programat les actuacions de neteja.   

Enquesta salut mental. El regidor va negar les 

conclusions de l’estudi. El districte no ha dit 

res i volem que es posicioni al respecte.  

L’estudi mostra dades d’interès per treballar i 

tenir en compte per analitzar la situació de 

salut mental dels barris ZN. La crítica que es 

fa és sobre les conclusions del mateix. Es 

comparen les dades de Barcelona i ZN, que 

no poden ser comparables en tant que les 

dades tècniques de l’enquesta i explotació 

són diferents en l’estudi Barcelona i Zona 

Nord; amb metodologies diferents no poden 

comparar-se resultats.   

L’Associació de veïns de CM ha tingut una 

reunió amb el CAP per conèixer quina era la 

situació de recursos. Han mantingut reunió 

amb la Gerència del Consorci i responsable 

de Nou Barris, i s’han emplaçat a trobar-se de 

nou al gener per abordar les deficiències de 

recursos i horaris. S’informarà al respecte.    

 

Es demana per què la consellera de CM i 

Torrebaró no ha vingut als darrers consells de 

barri. 

S’informa que la consellera ha agafat la baixa 

i en breu s’anunciarà el nou/la nova 

conseller/a dels barris.  

 

El conseller agraeix als comerciants i veïns de CM que han organitzat la recollida d’aliments 

pels damnificats de la DANA.  

Finalitza el Consell a les 21:15h. 

 


